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Motion till Åtvidabergs kommunfullmäktige 
 
Åtgärda akuta brister på Alléskolan 
 
Det har kommit till Sverigedemokraternas kännedom att det finns allvarliga 
arbetsmiljöproblem på Alléskolan. Representanter från SD Åtvidaberg besökte därför 
Alléskolan för att få se problemen med egna ögon. Helt riktigt konstaterade vi att 
skolpersonalen inte har tillgång till adekvata personalutrymmen eller lämpliga 
arbetsutrymmen i den utsträckning som behövs. Det är ett problem som är svårlöst på kort sikt 
men som vi föreslår åtgärder för i en separat motion.  
 
Utöver problemen kopplat till Alléskolans bristfälliga lokaler finns det brister i personalens 
inventarier och basal utrustning som torkskåp på exempelvis mellanstadiet. Här ser vi inga 
hinder för att åtgärda problemen och skapa en så god arbetsmiljö som möjligt utifrån 
förutsättningarna som finns. Vi anser att det bör vara politikens absoluta prioritering att 
förbättra arbetsmiljön för lärarna på Alléskolan.  
 
Eftersom Åtvidabergs kommun inte kan erbjuda en god arbetsmiljö med anledning av 
lokalbristen på Alléskolan är det kommunens skyldighet att vidta de åtgärder som är möjliga. 
Det ligger därför nära till hands att säkerställa att personalen exempelvis får tillgång till höj- 
och sänkbara bord, tillräckligt med kontorsstolar, bordslampor och torkskåp. Eftersom det inte 
finns budgeterade medel för ändamålet föreslår vi i första hand en omprioritering av befintliga 
resurser, i andra hand att KS-oförutsett nyttjas för ändamålet.  
 
Den korta stund vi besökte Alléskolan konstaterade vi som tidigare nämnt omfattande brister. 
Vi föreslår därför att utbildningsförvaltningen får i uppdrag att inventera bristerna i 
Alléskolans inventarier eftersom problemet troligtvis omfattande än vad vi tog del av. 
 
 
Därför yrkar vi att kommunfullmäktige beslutar: 
 
Att uppdra till utbildningsförvaltningen att ta fram förslag på åtgärder för att förbättra 
personalens arbetsmiljö på Alléskolan. 
 
Att avsätta resurser inom befintlig budget för att genomföra inköp av inventarier till 
Alléskolan. 
 
 
För Sverigedemokraterna Åtvidaberg, 
 
 
________________________                                                ______________________ 
Richard Svensson (SD)                                                           Max Haienhjelm (SD) 
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